



Afdeling Mosevang



## Referat

### Bestyrelsesmøde nr. 7 den 30. Januar 2024

Sted: Bestyrelsens mødelokale, Stolpehøj 61, 1. sal

Tid: 16:00

Tilstede: Josefine Silke Ekelund, Bente Gruner-Pedersen, Christina Lidau, Tina Lie, Ayten Yolakoc.

Fra Ejendomskontoret/KAB: Hadi Rafi Mehdi, Kasper Nikolaj Kuhlman og Ole Lund Petersen

Valg af referat: Ayten Yolakoc

Besøg fra boligsocial enhed. De præsenterer sig selv. Martin er fuldtids politibetjent, nu også med i boligsocial indsats og har været det siden 2008. Helene er medarbejder i boligsocial team og med til at lave sociale arrangementer i MidtPunktet som er lokaliseret på stolpehøj. Vi på Mosevang må også gerne låne lokale til sociale arrangementer som er reelle for det sociale samvær. Martin vil prøve at være mere synlig på mosevangs område. Helene tale om at evt Gadeteamet kunne komme mere på parkeringspladsen. De er på gaderne torsdag, fredag og lørdage. Man kan kontakte Matrin, hvis man er generet ved hashrygning i folks haver. Dette er ikke noget man skal blande sig i, men føler man sig generet, kan man kontakte Martin, han er i MidtPunktet hver anden søndage i ulige uger. Generelt vil man fra boligsocial enhed prøve at være mere synlig. Martin og Helene forlader mødet kl. 16:40

Storskrald. Ejendomskontoret er i gang med at finde en container som kommer til at være for enden af vores parkeringsplads. For at alle uvelkommen ikke bruger vores storskrald vil der komme en ordning med udlevering af nøgler fra ejendomskontoret. Den vil blive tømt af kommunen.

Af hensyn til handicapteamet vil vejmyndigheden undersøgt nærmere om mulighed for blødere bump.



Afdeling Mosevang



Parkeringsvagten. Her mangler vi kun et sidste svar fra kommunen. Når det bliver gennemført, vil der være mulighed med gæstekort. Som man senest vil kunne hente på ejendomskontoret 1 dag før man skal bruge det. Og eller kan man downloade DinParkering app. Hvor du også vil kunne lave gæste kort.

Hadi vil arbejde vider med hvad regler er med hensyn til om vi må som lejeboligforening tjene på bøder.

Snerydning: Den hidtil snerydningsfirma er blevet opsagt. Ejendomskontoret er i dialog med en anden Firma (HedeDanmark)

Lamper: Alle de væltede gadelyslamper er blevet lavet. Måske når der er mere økonomi, kan vi tale om at lave nogle lamper nede i jorden.

Fliser og hæk ved indgang til Palle Simonsens vej er gået i stykker.

Bestyrelsen laver Markvandring den 18/4 kl.15:00 marts.

Der vil blive tjekket på med varme, i 15K, som vil være en forsøgsbolig.

Ole Lund Petersen kommer ind kl. 17

Hegn mod sognevej, er iflg. Lokalplanen KUN muligt ude mod sognevej og ikke mellem haverne, ej heller mod sognevej.

Trafikken ud på Sognevej er 50 kmt. Vi ønsker stadig en lav hastighed. Ole har påtaget sig opgaven som ansvarlig for at gå i dialog med nedsættelse af farten på sognevej.

Hadi,Casper, Ole og Josefine går ud af mødet kl. 18

Forretning Ordning Godkendt dags dato.

evt:

En beboer har spurgt om vi kan lave en hylde ved skralderum til bytte-bytte.

Svar: Vi i bestyrelsen må ikke tage stilling til noget som koster og skal vedligeholdes. De skal komme som et forslag på et afdelingsmøde og stemmes i fællesskab.

møde slut kl. 19:00